
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Paw³a Klimowicza

na 42. posiedzeniu Senatu
w dniu 22 paŸdziernika 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra Skarbu Pañstwa Aleksandra Grada

Panie Ministrze!
W zwi¹zku ze zwo³aniem na dzieñ 17 listopada 2009 r. posiedzenia senackiej Komisji Zdrowia, które

bêdzie poœwiêcone pracom nad projektem ustawy o lecznictwie uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obsza-
rach ochrony uzdrowiskowej oraz o gminach uzdrowiskowych, proszê Pana Ministra o nastêpuj¹ce in-
formacje.

Jaki jest stan prac nad prywatyzacj¹ spó³ek uzdrowiskowych i jakie wyniki finansowe z tytu³u pry-
watyzacji uzyska³ w 2009 r. bud¿et pañstwa? Jakie dzia³ania planowane s¹ na rok 2010? Jak przed-
stawia siê sytuacja, jeœli chodzi o roszczenia reprywatyzacyjne prawowitych w³aœcicieli na terenach
gmin uzdrowiskowych?

Pawe³ Klimowicz




